
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 46/2023 
 

XLVI Posiedzenie w dniu 29 czerwca 2023  

Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Miedźno oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały, mówiąc że Gmina Miedźno planuje wyemitować obligacje 

na łączną kwotę 5.000.000,00 zł w łącznej liczbie 5.000 sztuk o wartości nominalnej 1.000,00 

zł każda. 

Radny Graj zapytał czy Gmina ma rozeznanie jak wygląda sytuacja w innych samorządach w 

których już emitowane są obligacje. 

Skarbnik odpowiedziała, że w powiecie kłobuckim już dwie gminy zajmują się obligacjami. 

Gmina Opatów i Gmina Popów i w tych samorządach taka forma zdaje egzamin. 

Radna Miśkiewicz zapytała skąd pomysł na to aby zająć się takim tematem jak obligacje. 



Skarbnik odpowiedział, że na rynku już od dawna działają takie instrumenty. Jeżdżąc na różne 

szkolenia, prezentacja czy seminaria została poinformowana jak to działa na rynku i z czego 

może Gmina skorzystać. Od dawna był już taki pomysł, że jeżeli gmina będzie potrzebować 

wsparcia finansowego to wtedy pójdzie w stronę obligacji. 

Radni mieli jeszcze kilka wątpliwości dotyczących projektu uchwały dlatego zostało wykonane 

połączenie video z ekspertem który wyjaśnił wszelkie kwestie. 

Ekspert omówił projekt mówiąc, że każda jednostka samorządu terytorialnego, na podstawie 

ustawy o finansach publicznych, posiada prawną możliwość emisji obligacji. Gmina Miedźno 

zamierza wyemitować obligacje na okaziciela, które zostaną przeznaczone na pokrycie 

planowanego deficytu w związku z realizacją zadań majątkowych oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań. 

Emisja obligacji nastąpi w całości w 2023 r. Wykup obligacji planuje się w latach 2030– 2034. 

Wielkość emisji oraz termin wykupu ustalono uwzględniając możliwości finansowe Gminy 

oraz obowiązek zachowania ustawowych ograniczeń. Wykup poszczególnych serii został 

zaplanowany w sposób zabezpieczający odpowiednią płynność budżetu Gminy w okresie 

prognozy. Dodał również, że pozyskanie środków finansowych w formie emisji obligacji jest 

dla Gminy Miedźno korzystne, z uwagi na uproszczoną procedurę oraz możliwość elastycznego 

negocjowania warunków, m.in. w zakresie ustalania karencji w spłacie, formy wykupu oraz 

indywidualnego oprocentowania. Zaznaczył, że uchwała Rady Gminy Miedźno jest dopiero 

formalnym początkiem i jednocześnie podstawą prawną do rozpoczęcia procedury emisji 

obligacji. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do zaopiniowania projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Miedźno oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Szczypiór 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

3. Sprawy różne. 

Radna Szymonik zapytała jakie dokładnie są najważniejsze inwestycje które są zaplanowane  

w tym roku. 

Skarbnik odpowiedziała, że planowana jest oddanie do użytku Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Mokrej, modernizacja remiz w miejscowości Borowa i Władysławów, 

wymiana pieca w Zespole Szkolno -Przedszkolnego w Ostrowach nad Okszą. Są rozpoczęte 

ulice w Borowej oraz w Kołaczkowicach, planowana jest zapłata za pierwszy etap oświetlenia 

oraz kolejny etap w październiku. Mniejsze inwestycje planowany jest plac zabaw w 

Kołaczkowicach oraz chodnik na ulicy Sportowej w Ostrowach nad Okszą. 

Radny Graj zapytał jak wygląda kwestia finansowania remiz w Borowej i we Władysławowie. 

Skarbnik odpowiedziała, że z Polskiego Ładu otrzymywane są pieniądze na bieżące no 

ukończeniu danego etapu. 

4. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 16.00. 

 



Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


